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Szarvas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete április 
22-én (csütörtökön) 14.00 órai kezdettel a Városháza földszinti 
tanácskozótermében tartja soros ülését.

A tervezett napirendi pontok:
1. A Szarvasi Önkormányzat …/2010.(IV.23.) rendelete Szar-

vas Város Önkormányzata 2009. évi költségvetéséről szóló több-
ször módosított 3/2009.(II.20.) sz. rendelet végrehajtásáról Elő-
adó: Dr. Melis János jegyző

2. Éves összefoglaló jelentés a 2009-ben végzett ellenőrzések-
ről. Előadó: Dr. Melis János jegyző

3. Beszámoló a Szarvasi Általános Művelődési Központ – Vaj-
da Péter Művelődési Központ, Chován Kálmán Alapfokú Művé-
szetoktatási Intézmény, Tessedik Sámuel Közérdekű Muzeális 
Gyűjtemény, Kiállítóhely és Szárazmalom – 2009. évi tevékeny-
ségéről. Előadó: Csasztvan András igazgató

4. A Szarvasi KOMÉP Városgazdálkodási Kft. 2009. évi mér-
legbeszámolójának elfogadása, a 2010. évi üzleti és pénzügyi terv 
elfogadása. Előadó: Pákozdi János ügyvezető

5. Bejelentések

Testületi ülés

A megjelenteket – a kivite-
lező, az önkormányzat kép-
viselői, műszaki ellenőr, pro-

jektmenedzser – Babák Mihály 
polgármester köszöntötte, el-
mondva, hogy milyen rögös az 

Nem beszélnek, segítenek
A kis- és középvállalkozások helyzetének javításáról nem elég 
beszélni, cselekedni is kell – mondta Domokos László, a szar-
vasi ipari parkban önkormányzati beruházásként épülő inku-
bátorház alapkőletételekor, a múlt héten pénteken délután.

út a vállalkozások segítésére: 
az uniós források elnyerése és 
elszámolása is igen bonyolult 
feladat, de az önkormányzat 
minden lehetőségre pályázik, 
mert a fejlődésnek elengedhe-
tetlen feltétele ez. Az inkubá-
torház hosszú előkészítés után 
jutott az építés stádiumába, az 
Integrál Építő Zrt. nyerte köz-
beszerzésen a munkát – mond-
ta végezetül Babák Mihály –, 
mely cég elsősorban szarvasi 
munkaerőt foglalkoztat, s re-
mélhetően az inkubátorházba 
beköltözők is teremtenek majd 
új munkahelyeket.

Domokos László, a megyei 
közgyűlés elnöke azt a megyei 
programot vázolta fel, melybe 
a szarvasi inkubátorház is il-
leszkedik. Gratulált a beruhá-
zást megpályázó, elnyerő és 
megvalósító önkormányzat-
nak, s azt kívánta, hogy az épí-
tőipar éledése jelezze hamaro-

san a gazdaság fejlődését.
Kiszely Mihály alpolgármes-

ter, Hodálik Pál önkormányza-
ti képviselő és Hegedűs Tibor, 
a hivatal munkatársa az épülő 
inkubátorházat mutatták be ezt 
követően.

A kivitelező Integrál Építő 
Zrt. nevében a vezérigazgató, 
Bődi János szólt cégéről, mely 
mára a Dél-Alföld legnagyobb 
építőipari cégévé vált, s eddi-
gi történetében még nem volt 
egyszer sem, hogy április 8-án 
2 milliárd forintos szerződéses 
állománya lett volna. A baj csak 
az – folytatta a vzérigazgató –, 
hogyszeptember elsejéig eze-
ket a munkákat be is kell fejez-
ni, s utána még nincs következő 
szerződés.

A beszédeket követően az 
alapkőbe kerülő hengerbe he-
lyezték a kordokumentumokat, 
majd bebetonozták azt az elő-
készített helyre.

Az „Óvodai nevelés a művészetek eszközeivel” Óvoda peda-
gó gusok Országos Szakmai Egyesülete és a Szent István 
Egyetem Pedagógiai Kara rendezett április 8-9-én Szarvason 
kétnapos tanácskozást, a XVI. Óvodapedagógusok Esztétikai 
Tanácskozását.

Országos esztétikai tanácskozás

A SZIE Víz és Környezetgaz-
dálkodási Kar előadótermében 
gyülekező óvodapedagóguso-
kat Nagy Jenőné egyesületi el-
nök köszöntötte, méltatva rövi-
den a helyszínt: Szarvas városát 
és a SZIE Pedagógiai Karát. Mi-
előtt a tanácskozást megkezdték 
volna, az egyesület közgyűlését 
tartották meg, melyen szó volt – 
egyebek között – a taglétszám-
ról, a közeljövőben várható köz-
oktatás-átalakításról, az orszá-
gos rendezvényekről, pályáza-
tokról, továbbképzésekről.

A közgyűlést követő rövid 
szünet után Babák Mihály, Szar-
vas polgármestere köszöntötte 
az óvodapedagógusokat, kíván-
va nekik jó tanácskozást, kelle-
mes időtöltést, és kérve azt, hogy 
ha megtetszett a város, térjenek 
ide vissza máskor is. A SZIE Pe-

dagógiai Kar dékánja, dr. Lipcsei 
Imre ezt követően a bábjáték és 
az esztétikai nevelés kapcsolatá-
ról, fontosságáról szólt, felemlít-
ve gyermekkora bábszínházi él-
ményeit. Megköszönte az egye-
sületnek, hogy a szarvasi kart 
választották partnerként, s ered-
ményes tanácskozást kívánt.

A köszöntők után nyitótánc 
következett: a SZIE PK Gya-
korlóóvodája pedagógusai által 
mozgatott bábok előadásáben, 
nagy sikert aratva. Mindezeket 
követően kezdődött az érdemi 
munka plenáris előadásokkal, 
melyekben az óvodai bábjáték 
hatásrendszeréről, szerepéről a 
személyiségfejlesztésben, vala-
mint a színpadi terekről, bábok-
ról, díszletekről szóltak az elő-
adók. A szekcióülések Szarvas 
mellett Békéscsabán, Vésztőn, 

Telekgerendáson zajlottak csü-
törtökön délután. A konferencia 
második napján a szekciók érté-
kelését követően ismét plenáris 

előadásokon bővíthette tudását 
a közönség, majd Nagy Jenőné 
foglalta össze a kétnapos tanács-
kozás tanulságait.

Hálaadás és jubileumi Benka Gála
Alapításának 10. évfordulóját ünnepli a Benka Gyula Evangéli-

kus Általános Iskola és Óvoda. Ebből az alkalomból tartanak há-
laadó istentiszteletet az Ótemplomban április 18-án, 10 órától. Az 
ünnepi alkalommal dr. Harmati Béla nyugalmazott püspök igehir-
detését hallhatják az érdeklődők, az istentiszteletet pedig ünnepi 
közgyűlés követi. Az ünnepséghez tartozik a 11.30-kor kezdődő is-
kolaszentelés és a 15 órakor az Ótemplomban kezdődő jubileumi 
Benka Gála is. A gálán köszönti a megjelenőket Radosné Lengyel 
Anna felügyelő, Domokos László országgyűlési képviselő és Ba-
bák Mihály polgármester.


